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Mötesanteckningar Näringslivsrådet i Dorotea kommun. 

Plats: Borgagården 

Närvarande:     
Anna-Karin Holmqvist, Borgafjällens lanthandel 
Sara Ahlqvist, Borgafjälls skicenter 
Niklas Nilsson, NN Transport 
Staffan Östman, C 
Olli Joenväärä, Kommunchef 
Sara norlin, Enhetschef Utvecklingsenheten.   
Gabriel Holmlund, Näringslivsutvecklare 

 

1. Ranking av företagsklimatet i Dorotea  

-Genomgång av resultat 
Gabriel presenterade resultatet, Dorotea har i enkäten fått lite högre 
genomsnittspoäng, men ändå dalat 2 placeringar, vilket beror på att andra 
kommuner förbättrat sig mer. 

-Reflektioner och förslag på lösningar. 
Fler dialogmöten! 

Frukostmötet som samordnades med köpmannaföreningens möte var välbesökt, fler 
sådana, förslagsvis 2 gånger per år. 

Områdesträffar har vi genomfört några, siktat på 2 per område/år i genomsnitt.  
Det positiva med områdesträffarna har varit att det funnits ett forum att diskutera  
frågor som är aktuella för företagen i just det området. Fortsätt med detta! 
 

Företagsbesök 
Det finns en lista på vilka företag som besökts senaste åren och de som är kvar att 
besöka. I och med omorganisationen kommer det att frigöras tid för att 
näringslivsutvecklaren ska hinna fler besök. 



Upphandlingar 
Vi har förbättrat oss 70 placeringar. Kan hänga ihop med de riktade 
utbildningsinsatser vi genomförde för inköpsansvariga och företagen under 2022. 
 

2. Rådets funktion 

-Vad förväntas av rådet? 
Vara företrädare för sin branch, ta in frågor till rådet och att kommunicera det som 
sagts och beslutats på rådet till sin bransch.  Utmaningen är att alla brancher inte har 
naturliga kommunikationsytor som exempevis köpmannaföreningen. 
Gabriel kan stötta rådets medlemmar med branschvis gruppindelning. 

 

3. Ersättare för avgående representanter 

-Förslag på hur vi ersätter representanter som önskar avgå och hur undviker vi ett 
glapp däremellan? Mandatperiod 1år? 
Om det hade funnits etablerade branschgrupper så hade de kunnat välja ersättare 
själva. Linda och Ann-Sofie som har avgått från rådet har gett förslag på ersättare.  
 

Beslut: 
Anna-Karin tar upp frågan om ersättare för Ann-Sofie på nästa möte med 
köpmannaföreningen. 
Gabriel kontaktar Ulrik Norqvist. 
Avgående näringslivsrådsdeltagare bör hädanefter föreslå ersättare om man avgår. 
Mandatperiod blir 1 år. 
Niklas, Staffan och Anna-Karin fortsätter 2024. Sara tar fram förslag på ersättare för 
sig själv. 

 

4. Övriga frågor 

-Genomgång av lista med företag indelade/bransch.  
Gabriel visade en lista. Rådet anser att en bransch saknas, hantverksföretagen. 

Beslut: 
Gabriel bjuder in företrädare för hantverksbranschen, detta görs i dialog med rådet. 

-Arbetet med Ung Företagsamhet i skolan. 



Sara Norlin informerade att grundskolan tillsammans med Åsele kommuns 
grundskola haft en gemensam kick-off för arbetet med organisationen Ung 
Företagsamhet där lärarna i grundskolan påbörjat arbetet med planering av 
aktiviteter i skolan kopplade till entreprenörskap och att skapa förbindelser mellan 
arbetsliv och skola. Aktivitetsplanen kommer att skickas ut till rådet för input. På 
något av kommande möten önskar företrädare för grundskolan komma på rådet och 
berätta om sitt arbete.  

Beslut: 
Sara N har ansvarar för kommunikation med skolan och bjuder in till näringslivsrådet. 

-Inflyttarfilmen- presentation senaste versionen. Premiärvisning nov-dec. 

 

5. Plats för nästa möte 
Dorotea, 5 december. 

 

Vid tangenterna 
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